
KIWANIS VEENDAM verslag vergadering 22-9-2023              

Inloop:     19.45 uur 

Aanvang: 20.00 uur  

Locatie: Bij Java 

Bestuur: Ina Burema voorzitter, Gert Jan Holland secretaris (20:30 uur), Gerard vd Scheer 

penningmeester (3) 

Aanwezig: Luppo Diepenbroek, Ria Jager, Janine Mengerink, Heleen Klatter, Karin Lodewijks, Allex 

Slagter, Henk Spelde (iets te laat), Angelina Kuik, Henk Moorlag, Eric Nijsten, André Oldenziel, Mark 

Rotmann, Paul Brakel, Simon Scholtens en Roelf Smit (13 – totaal 16 leden) 

1. Opening (stipt om 20.00 uur)  

a. Mededelingen en ingekomen stukken –  

- De schoonvader van Rutger komt binnenkort te overlijden. Familie houdt nu een soort 

van wake en om die reden heeft Rutger voor vanavond afgezegd met verzoek zijn 

bericht te melden in de vergadering. 

- Ina leest een email van Jan Harttekamp voor waarin hij zijn dank uitspreekt aan alles 

wat de toekomstig NUNC-ers voor de Kiwanisclub hebben betekent. 

 

b. Interservice: Gerard en Ina zijn woensdag 20 september naar de Soroptimsten en Round 

Table geweest om onze interservice onder de aandacht te brengen. Beide clubs hebben 

enthousiast op het onderwerp en de locatie gereageerd.  

 

Het aantal aanmeldingen van ons zelf blijft achter bij de verwachting. Wordt misschien 

gedacht: “ik ben lid van de club, wij zijn de organiserende club, dus ik kom wel”? Dat is 

onvoldoende. Je moet je nog wel aanmelden. Dus zover je dat nog niet hebt gedaan 

doet dat dan a.u.b. zo snel mogelijk. 

 

2. Notulen vorige vergadering 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Commissies – alleen Kiwanis Sightseeingrun – stand van zaken:  

• Router ligt vast 

• Aan de oude medailles wordt een nieuw keycord gemaakt zodat ze dit jaar gebruikt kunnen 

worden als herinnering voor de deelname. 

• Er is € 9.000 aan sponsortoezegging. 

• Schema met de indeling en taken voor die dag is afgelopen week niet verspreid maar wordt 

nu dinsdag 26 september verwacht (de commissie komt maandagavond bijeen). 

• Luppo is ‘chef hekken’ en hij draagt zorgt voor een juiste coördinatie van de hekken op de 

dag zelf. 

• Er zijn 139 aanmeldingen tot nu toe (vorige keer ca. 350 deelnemers). Er zijn nog maar 7 

voor de kidsrun; hier moet wat meer aandacht voor komen. 



4. Stichting Kiwanis activiteiten 

- Verzoek van Henk Moorlag om bij de houtcommissie te melden als je een boom 

geruimd wilt hebben. 

- Verzoek van Gerard om weer wijn te bestellen. 

- Hernieuwde oproep om je aan te melden als secretaris van het SKA-bestuur. 

 

5. Rondvraag en wat er verder ter tafel komt  

- Niemand maakt gebruik van de rondvraag. 

 

6. Uitzwaai en speech vertrekkende leden. Vooraf: borrelhapjes en drankje worden aangeboden 

door de nieuwe NUNC leden. 

-------------------- 

Bijdrage Roelf Smit 

Afscheid Kiwanis 22 september 2023. 

Beste en lieve Kiwanisvrienden en vriendinnen, 

Bijna 28 jaar geleden op 22 november 1995 nam ik deel aan mijn eerste Kiwanisclubactiviteit het 

nachtklootschieten in het Borgerswold. Toen nog een club in oprichting. Nu sta ik hier afscheid te 

nemen met een aantal andere nu nog Kiwanis; tot 1 oktober a.s. Zoals jullie weten had ik de 

twijfelachtige eer om namens club Veendam 2 jaar LG in het landelijk bestuur te zijn. Dat was een 

leuke tijd. Het voortbestaan van Kiwanis in de toekomst was een belangrijk aandachtspunt van het 

landelijk bestuur waarbij de vergrijzing als oorzaak van het probleem werd (h)erkend en aanwas van 

jongere leden vaak blokkeert. Zo ongeveer 1,5 jaar geleden zaten we hier op een woensdagavond 

ter vergadering bijeen en tijdens het voorstelrondje hoorde ik 6 a 7 personen vertellen dat ze 

gestopt waren met werken, oppassen op de kleinkinderen, wat wandelden en fietsen, beetje 

kamperen met caravan of camper etc. toen moesten Simon en ik nog aan de beurt in de 

voorstelronde. Op die avond hebben Simon en ik besloten te stoppen aan het einde van Ina haar 

bestuurs-jaar. Het wordt dan vast aantrekkelijker voor de jeugd dachten wij. Er werd al jaren binnen 

de club gesproken over het ouderenbeleid maar er gebeurde niets, het schoot niet op. We dachten, 

we zien wel, maar ons besluit stond vast en we overrompelden de ouderenbeleidsmakers met ons 

NUNC verhaal en warempel zij kwamen in de benen en sloten zich aan bij de initiatiefgroep NUNC. 

Naar nu blijkt zijn er nu 9 personen bereid het NUNC-avontuur aan te gaan en ik stel voor dat we 

maar eens gaan kijken wie dat zijn. De ons allen bekende  André Kiwanis Spielberg heeft ons daarbij 

geassisteerd waarvoor onze dank. 

FILM 

Niet alle aspirant NUNCERS zijn er vanavond; Karel heeft een uitgebreide mail aan iedereen 

gestuurd, Hasine en Reinder zijn nog met vakantie maar hebben mij verzocht iets voor te lezen, dat 

ga ik eerst maar eens doen.  

Hasine zegt het volgende: 

Hoi Roelf, Hierbij mijn bescheiden bijdrage aan jullie afscheid van de kiwanis. Met heel veel plezier 

ben ik vanaf eind 1999 lid geweest van kiwanisclub Veendam. In drie besturen gezeten, wat van tijd 

tot tijd een bijzondere uitdaging met zich meebracht. Heel veel interessante, leuke en lieve mensen 

ontmoet en dat heeft mij veel mooie ervaringen opgeleverd. Samen met z'on diverse groep mensen 



aan onze projecten te werken was enorm leuk. Om ruimte te maken voor jongere enthousiaste 

nieuwe leden zal ik een stapje terug doen en mij met evenveel enthousiasme bij het nieuwe nunc, 

aansluiten. Liefs en tot ziens ,vanuit een bloedheet Frankrijk, 

Hasine 

 

Reinder meldt zich met de volgende tekst: 

Hallo Roelf, 
Kiwanis heeft mij veel gebracht. Vooral veel nieuwe contacten waaruit een aantal fijne 
vriendschappen zijn ontstaan. Verder ben ik uitgedaagd om uit mijn comfortzone te komen in de 
door mij beklede bestuursrollen. Het vrijwilligerswerk heb ik nooit als hoofdreden gezien om bij de 
club te gaan maar gaandeweg heb ik wel gemerkt dat de noden van veel kinderen groot en vooral 
divers zijn. Ik ben blij dat ik van tijd tot tijd mij steentje heb mogen bijdragen om daar verbetering in 
te brengen, ook al is het soms maar voor heel even. 

De clubleden bedank ik graag voor hun vriendschap en ook voor het geduld met mij.   
Helaas ben ik er de 22e niet bij wegens vakantie. Als jij bovenstaande zou willen verwerken in jullie 
eindvoorstelling dan zou dat fijn zijn. 
Ik wens jullie een mooi afscheid van Kiwanis Club Veendam. 
Groet, 
Reinder 
 

Henk Moorlag 

Beste Kiwanis vrienden 

Met een mix van verdriet, dankbaarheid en tegelijk opluchting, schrijf ik deze afscheidsbrief, want na 

vele jaren van lidmaatschap met warme herinneringen neem ik afscheid van onze serviceclub. Als ik 

terugdenk aan mijn tijd bij Kiwanis, komen er een paar dingen naar voren die ik voor altijd in mijn 

hart zal dragen. Allereerst denk ik aan de gezelligheid die we deelden, zowel tijdens onze 

vergaderingen als tijdens evenementen, de lachsalvo's, de diepgaande gesprekken en de 

vriendschappen die hier zijn ontstaan, zijn onvergetelijk en dat zal ik enorm missen. Ik ben blij dat ik 

een bijdrage heb kunnen doen door het houtproject in te brengen. De houthakkersacties die we 

hebben georganiseerd om geld in te zamelen voor het welzijn van kinderen. Samen hebben we 

bomen omgezaagd en hout gekloofd, niet alleen om warmte te brengen in de huizen van anderen, 

maar ook om warmte te brengen in de harten van kinderen die onze hulp nodig hadden. 

Onze betrokkenheid bij het welzijn van kinderen heeft altijd centraal gestaan in onze missie, en het 

was hartverwarmend om te zien hoeveel impact we hebben gehad. Als onderwijsman weet ik dat de 

glimlach op het gezicht van een kind, dat je hebt kunnen helpen, dat dat onbetaalbaar is. 

De desolate gevoelens die we hebben ervaren tijdens de Corona periode, zal ik nooit vergeten. Maar 

juist in deze moeilijke tijden was ik nog trotser op onze club. We hebben creatieve manieren 

gevonden om toch elkaar te “ ontmoetten”, denk aan de pubquiz en zoomvergaderingen. Ook in deze 

periode zijn we erin geslaagd kinderen en gemeenschappen te ondersteunen, ondanks de 

beperkingen die we tegenkwamen. 

Tenslotte: 

Mijn studenten vroeg ik altijd, na een stage in het buitenland: 



1 Wat neem je mee? 

2Wat wil je ze graag geven? 

1.) Ik neem mee van de Kiwanis de betrokkenheid naar elkaar en naar de projecten. 

2.) Ik geef ze graag een thermometer!  

Want: 

Er ontstaat een “braindrain “ na het verlaten van 9 Kiwanis. Daarbij hoort ook het vertrek van 

mensen die af en toe ff aan de bel konden trekken. 

Gaat het nog wel goed? Is dit moreel verantwoord?  

Ik gun de club mensen die opstaan en de “kiwanis cultuur “ bewaken en 

vooral bevragen! 

Zoals benoemd  zal ik altijd met warme herinneringen terugkijken op onze tijd samen en de impact 

die we hebben gehad. Ik hoop dat jullie blijven streven naar het welzijn van kinderen en dat Kiwanis 

blijft schitteren in de gemeenschap. 

Bedankt voor alles, en ik wens jullie allemaal het beste in de toekomst. 

Met vriendelijke groet, Henk Moorlag. 

 

Paul Brakel 

 

Ria Jager 

Ria had haar spiekbriefje niet meer beschikbaar om hier in de notulen op te nemen maar ze heeft de 

overige leden bedankt voor de afgelopen jaren, wilt ruimte geven aan nieuwe, jonge leden en 

verheugd zich op de NUNC periode. 

Henk Spelde 

Henk S: " Ik voel mij bij Kiwanis thuis en veilig en zal mij bij NUNC thuis en veilig voelen. Ik heb vele 
activiteiten met jullie mogen organiseren. Dat kan alleen als je met vrienden bent!  
 
Jullie allemaal bedankt."  
 

Simon komt straks; eerst neem ik jullie nog even mee naar de begintijden van onze Kiwanisclub. Het 

waren mooie tijden, met nog eenvoudige duidelijke gezins-strukturen, mannetje meestal werkend 

met een dienstbaar vrouwtje op de achtergrond. Geen dames bij de club, kortom de tijd dat alles 

goed en rustig was. 

In die tijd vlak voor onze Charter heeft Simon daarover een liedje geschreven wat we nu gaan 

proberen te zingen. De tekst komt in beeld en zing gerust mee.  

Lady Kiwani.  

Simon zijn bespiegelingen en herinneringen: 



Afscheid van de Kiwanisclub 

Toen ik in Veendam kwam wonen kenden wij hier heg noch steg noch iemand. Helemaal nieuw: 

Hoofd afd. onderwijs van de gemeente Veendam. Na enige tijd werd ik voorgedragen door mijn 

toenmalige collega’s  Karel Geijzendorffer en Chris Kuikman als lid van de Round Table. Dat was het 

begin van mijn serviceclub-ervaringen. Heb er enorm veel aan gehad: het beste inburgeringsmiddel 

dat er bestaat in een lokale gemeenschap. De rest van het verhaal kennen de meesten van jullie wel.  

Ik heb zowel de RT als de Kiwanis als een enorm waardevolle aanvulling op mijn leven ervaren. Als je 

mij nou vraagt wat de hoogtepunten van mijn tijd bij de Kiwanis waren zijn dat toch wel alle culturele 

evenementen die we samen georganiseerd hebben.  

Voordat ik het baantje bij vanBeresteijn aanvaardde was dat bv. het concert in de Kral-studio’s van 

Dimitri Savin, de Russische pianist die ons was aangedragen door ons toenmalig lid en pianostemmer 

Peter Jonker. Daarna organiseerden we onder andere een concert in een volle Hervormde Kerk van 

Gail Gilmore met aansluitend een geweldige High Tea met Jazz en dichters in de tuin van het 

Veenkoloniaal Museum. Douwe Huizing was daar toen nog de baas. En dan die prachtige Grunninger 

avond met Jan en Dien Blad in de Mercedesgarage van Van Diest (2001). In mijn vanBeresteyn-tijd 

hebben we vervolgens ook nog een aantal mooie culturele dingen georganiseerd met b.v. Glennis 

Grace en natuurlijk de Nacht van de Lach (2017) Helaas: Maastrechter Star in het busstation ging 

niet door vanwege Corona en (vind ik) misplaatste scepsis. Ik breng jullie en Kiwanisclub Veendam 

mijn allerbeste wensen over. We hebben de landelijke trend tegen. Maar het traditionele Kop d’r 

Veur moet ook hier werken.  

Simon  

Bijlagen: twee liedjes 

Veendam 22-09-2023 

Platbodem zeillied. 

Tenslotte : Zoutkamp, borrelgarnituur en “mien zuster”. 

Dank u allen voor uw aandacht en het ga u allen goed. 

---------- 

Allex maakt zich zorgen over het voortbestaan van de Kiwanisclub als hij vaststelt dat op een 

reguliere vergadering waar 31 leden aanwezig kunnen zijn 16 daadwerkelijk bij de vergadering zijn. 

Dat NUNC openstaat voor >63 jaar en dat van de 15 er 9 naar NUNC gaan, 1 niet en dus mogelijk nog 

5 de overstap maken. Allex vreest dat de club te klein zal worden als er net iets meer dan 20 leden 

zijn en de opkomst 50% is. Reactie vanuit het bestuur is dat we aan de ontwikkeling niets kunnen 

veranderen, die is in gang gezet en de toekomst zal leren hoe de Kiwanisclub zich gaat vormen. Een 

kleiner aantal hoeft niet onmiddellijk en per sé het eind van de club te betekenen. We gaan het zien; 

het biedt ook zeker weer nieuwe mogelijkheden. 

7. Sluiting van de vergadering.  

 

8. Wel en wee 

- Heleen heeft nog steeds geen oorzaak kunnen vinden voor het ontstaan van haar 

klachten maar het gaat langzaam aan met medicijnen een beetje beter met haar. 



- Wytske was als vrijgezel al gelukkig maar heeft nu ook het geluk gevonden in een 

relatie met een boer en gaat binnenkort samenwonen met medeneming van haar  

paarden. 

- André is op 1 september voor de 3e keer met pensioen gegaan maar kort daarna 

weer gestart als chef de clinique op de maandagen. Hij zegt zelf dat hij André David 

of Heintje Oldenziel gaat heten binnen de faculteit. 

 

 

 

 


